
Kozmetika me je začela zanimati že v sedmem razredu osnovne šole. Po udeležbi na 

informativnem dnevu sem se vpisala v program kozmetični tehnik na Srednjo zdravstveno in 

kemijsko šolo Novo mesto. 

Med samim izobraževanjem nisem prejela le veliko novega znanja v stroki kozmetike, 

temveč sem se veliko naučila tudi za življenje. 

Profesorji so bili prijazni, podali so nam veliko strokovnega znanja, kljub temu pa je bilo 

ogromno odvisno od zainteresiranosti dijakov in vloženega dela, ki je eden izmed ključnih 

dejavnikov za uspeh. Zavedati se moramo, da nam znanja nihče ne more kar »vcepiti« v naše 

glave. 

V lepem spominu so mi ostali tudi projektni dnevi, sodelovanje na novoletnem koncertu, 

maturantski ples ter kozmetično tekmovanje Z znanjem do lepote. 

Na koncu srednje šole je sledil še tako imenovani zrelostni izpit – matura. To obdobje je bilo 

kar stresno, vendar je bil na koncu ves trud poplačan. Hvaležna sem, da so nas profesorji na 

maturo pripravljali vsa štiri leta izobraževanja in na koncu so se trdo delo, vztrajnost, 

samoiniciativnost in cilj, ki sem ga imela, izkazali za uspeh. Občutka ob pogledu na rezultate 

ne bom nikoli pozabila. Bila sem ponosna nase in zavedala sem se, da sem pridobila 

ogromno znanja, ki ga bom lahko uporabila in še naprej nadgrajevala skozi življenje. 
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